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Nr. 245 BRIEF VAN DE MINISTER VAN LANDBOUW, NATUUR EN
VOEDSELKWALITEIT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 11 november 2008

Naar aanleiding van uw brieven van 25 september jl. (2008Z03067/
2008D06572) informeer ik u hierbij over de stand van zaken van zes
toezeggingen die ik heb gedaan in de nota Dierenwelzijn.
Begin februari 2009 ontvangt u een uitgebreide rapportage over de voort-
gang van de diverse acties uit de nota Dierenwelzijn en de Nationale
Agenda Diergezondheid.

De primaire varkenshouderijsector, maatschappelijke organisaties, de
slachterijsector, de veehandel en de veetransporteurs stellen een plan op
dat gericht is op vergroting van de export van biggen naar Duitsland en
het zoeken naar alternatieven voor het lange afstandstransport van slacht-
varkens (zeugen, vleesvarkens) (gereed 1 maart 2008).

De Productschappen voor Vee, Vlees en Eieren (PVE) hebben begin dit
jaar aan het LEI opdracht gegeven om onderzoek te doen naar de moge-
lijkheid om de afzetkansen voor Nederlandse biggen op de Duitse markt te
vergroten en te verbeteren. Het onderzoek is inmiddels gereed en onder
de titel «Biggenexport naar Duitsland: een markt te winnen» in juli 2008
gepubliceerd. Het onderzoek biedt perspectieven voor de gestelde ambitie
in de nota Dierenwelzijn. De bedoeling is om nog dit jaar met de
betrokken partijen in overleg te treden om te komen tot een plan van
aanpak wat ertoe kan bijdragen dat het aantal lange afstandstransporten
voor biggen en slachtvarkens op termijn zal verminderen.

Primaire sector, ketenpartijen, retail, maatschappelijke organisaties en
overheid ondertekenen uiterlijk 1 mei 2008 een convenant ten behoeve
van een substantieel tussensegment voor varkens- en kippenvlees.

Op 7 mei jl. heb ik u geïnformeerd dat het niet haalbaar bleek om rond
1 mei 2008 een convenant tussensegment af te sluiten (TK 31 200 XIV, nr.
216). Ik ben momenteel in overleg met verschillende partijen die tussen-
segmenten willen ontwikkelen over de inhoudelijke criteria en de aanpak.
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Het ministerie van LNV heeft hierbij een stimulerende en faciliterende rol
en heeft financiële middelen gereserveerd voor onderzoek en haalbaar-
heidsstudies. Op korte termijn start het overleg en de besprekingen met
het bedrijfsleven, ketenpartijen en maatschappelijke organisaties om te
komen tot een convenant eind dit jaar/begin 2009.
De aanpak wil ik afstemmen met het aangekondigde convenant Duurzame
Veehouderij en de nota Voedsel en Consument waar ik op dit moment aan
werk.

De sector komt uiterlijk op 1 juni 2008 met een plan om te komen tot
verbetering van de condities op de wagen voor lange afstandstranspor-
ten.

Ik heb van de transportsector nog geen plan ontvangen. Ik heb de sector
aangesproken op deze actie en haar verzocht om vóór 1 januari 2009
alsnog met een plan te komen. In de voortgangsrapportage van februari
2009 zal ik u over de uitkomst hiervan informeren.

Debat met Tweede Kamer over ethisch te kiezen richting rond eendagskui-
kens (medio 2008).

Het voornemen was om medio 2008 een debat met de Tweede Kamer te
voeren rond het doden van eendagskuikens, nadat het onderzoek naar het
maatschappelijk draagvlak voor alternatieven om het doden van eendags-
kuikens te voorkomen, heeft plaatsgevonden. Op 7 oktober jl. heb ik u per
brief (31 700 XIV, nr. 9) geïnformeerd welke onderzoeksrichting maat-
schappelijk acceptabel zou zijn en is het rapport aan u toegezonden. De
benodigde informatie om een debat te kunnen voeren over de ethisch te
kiezen richting rond eendagskuikens is hiermee beschikbaar.

De sector wordt uit het oogpunt van een verbetering van het dierenwelzijn
en ter vermindering van de risico’s op insleep van dierziekten opgeroepen
een plan op te stellen om te komen tot een vermindering van het aantal
verzamelslagen in binnen- en buitenland (gereed 1 juli 2008).

Met de nieuwe preventieregelgeving is invulling gegeven aan deze actie.
Er mag namelijk nog maar één keer verzameld worden, maar dat kán twee
keer worden voor slachtvee en nuchtere kalveren mits met een kwaliteits-
systeem wordt gewerkt dat de veterinaire veiligheid en het welzijn van de
dieren borgt. De nieuwe preventieregelgeving is in oktober 2008 in de
Staatscourant gepubliceerd en zal in werking treden op 1 januari 2009.

De overheid hangt begin 2008 de AMvB inzake de positieflijst voor.

Hierover zal ik u op korte termijn separaat informeren in de nota naar
aanleiding van het verslag in het kader van het wetsvoorstel Dieren.

De minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,
G. Verburg
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